

Title (en)

Set of letter boxes with means for complete opening

Title (de)

Briefkastenanlage mit Gesamtöffnung

Title (fr)

Bloc de boîtes aux lettres à ouverture totale

Publication

EP 1066783 A1 20010110 (FR)

Application

EP 00202370 A 20000706

Priority

FR 9909057 A 19990707

Abstract (en)

Block of letterboxes has different columns of identical cells (3), and comprises technical department (5) on top of columns. Each cell comprises housing (9), door (11), and locking mechanism (13) having individual lock (15) and mobile bolt (17). Central locking of cells uses vertical rod (33) extending from technical department and through each individual cell. Shaft (25) in technical department is driven using electric actuator controlled by access control using magnetic key, etc.

Abstract (fr)

L'invention concerne un assemblage mécanique d'alvéoles (3) individuels identiques les uns aux autres, disposés les uns au-dessus des autres en au moins une colonne (350) d'alvéoles (3), chacun desdits alvéoles (3) comprenant un boîtier (9) fermé par un portillon (11) équipé d'un dispositif individuel (13) de fermeture et d'ouverture propre audit alvéole (3). Ledit assemblage comprend un dispositif centralisé de déverrouillage et verrouillage simultané de l'ensemble des portillons (11) desdits alvéoles, (3) quel que soit le nombre total desdits alvéoles (3). Application aux blocs (1) de boîtes aux lettres à ouverture totale pour immeubles. <IMAGE>

IPC 1-7

A47G 29/12

IPC 8 full level

A47G 29/12 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47G 29/1201 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] FR 2730620 A3 19960823 - MECELEC IND [FR]
- [X] FR 2667495 A1 19920410 - FRANCEY ROGER
- [X] EP 0898916 A1 19990303 - DECAYEUX ETS [FR]
- [XA] FR 2713461 A1 19950616 - INOVAXION [FR]
- [A] FR 2741649 A1 19970530 - SIRANDRE SA [FR]

Cited by

EP2818082A1; EP2878236A3; WO2014209139A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR

DOCDB simple family (publication)

EP 1066783 A1 20010110; FR 2795931 A1 20010112; FR 2795931 B1 20010907

DOCDB simple family (application)

EP 00202370 A 20000706; FR 9909057 A 19990707